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Bestyrelsen har d. 2. februar 2009 behandlet det fremlagte projektforslag  
 
Bestyrelsen har følgende kommentarer: 

• Bestyrelsen er meget tilfreds med at skolen vil ”fremstå som en fuld moderniseret skole”  

• Bestyrelsen er meget tilfreds med den fremlagte løsning på en matrikel. 

• Bestyrelsen finder det positivt at der er arbejdet med omfanget på de to naturfagslokaler 
størrelse. 

• Bestyrelsen finder det positivt at der gives tilsagn om fortsatte procesforløb i 
byggesagen, således at slutproduktet opkvalificeres. 

• Bestyrelsen ønsker også at tilkendegive tilfredshed med det samarbejde der har været i 
processen. Bestyrelsen ser frem til et forsat positivt samarbejde med Louise Kildegaard, 
Ole Henriksen, EKJ og Nova5. 

 
Med ovennævnte kommentarer kan bestyrelsen tilslutte sig det fremlagte forslag. 
 
 

På bestyrelsens vegne 
 
 
 

Anne Lise Hansen 
Formand 

 


